

### Career Opportunities/Foreign Service - 1982

The Department of External Affairs and the Department of Industry, Trade and Commerce have some one hundred positions to offer in their Foreign Services.

On October 17, 1981, all across Canada, the Public Service Commission will hold a competition for those who will have completed University graduation by September 1982.

For more information on application procedures and to sit for the required examination, graduates should ask for a copy of the "Careers Public Service Canada - Foreign Service" booklet at their campus placement office or at the nearest office of the Public Service Commission of Canada.

### Perspective de Carrière/Service extérieur - 1982

Le Ministère des Affaires extérieures du Canada et le Ministère de l'Industrie et du Commerce sont à la recherche d'une centaine d'agents pour le Service extérieur.

Le 17 octobre 1981, dans différentes villes du Canada, la Commission de la Fonction publique organise un concours ouvert à tous les diplômés universitaires ou à ceux qui auront obtenu leur diplôme en septembre 1982.

Pour plus amples renseignements sur l'inscription et l'examen écrit, les étudiants peuvent se procurer la brochure Carrière Fonction Publique Canada-Service extérieur au Bureau de placement de leur université ou aux bureaux de la Commission de la fonction publique.